

Referat fra bestyrelsesmøde i NRUI

Onsdag, den 22. januar 2020 kl. 18.30 hos Vibeke Kristensen

Deltagere:	Afbud:
Ingvard Ladefoged	
Jens Frost Astrup	
Vibeke Kristensen	
Lasse Opstrup	Afbud
Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre	
Pia Thøstesen	
Rasmus Jensen Snebjerg	Afbud
Freja Lisbjerg	Afbud
Hanne Bøgesvang Pedersen	

Emne:	Beskrivelse/ Konklusion/ Beslutning:
1. <i>Godkendelse af referat samt opfølgning på diverse emner</i>	<p>Der ønskes fra kommunens side at Richard møder op ved møde i Nysø.</p> <p>Der er afholdt 3 stk. hjerteredderkurser i onsdags. Vibeke har fået feedback på, at det var et godt og konkret kursus.</p> <p>Børneattester er der styr på. Man kan ikke søge tider hos kommunen, hvis man ikke har taget stilling til disse.</p> <p>Fokus Næsbjerg mødet er ændret til den 28. januar 2020.</p>
2. <i>Formanden - meddelelser</i>	<p>Hardy har aldrig fået noget for at lave NRUI-blad, hvorfor Ingvard har købt 3 flasker vin til ham til nytår. Ingvard henleder opmærksomheden på, at vi skal huske at værdsætte hjælperne.</p> <p>Fed fredag er kommet på hjemmesiden. Skal Mona have mulighed for at lægge noget på hjemmesiden? Lonnie tilbyder hende dette.</p> <p>Preben Hermansen har forespurgt, om vi vil lave en dag med bueskydning under DGI-regi – gratis. Lonnie foreslår, om dette kunne finde sted under byfesten? Ingvard tager kontakt.</p>

	<p>Tue har en maskine til opladning af telefoner i Næsbjerghus. Denne har kastet kr. 24.000 af sig i reklamer. Kunne det være noget for NRUI? Det vurderes ikke at være noget for NRUI med en tilsvarende maskine, da vi jo ikke har så stor en gennemstrømning i vores klubhus.</p> <p>Vores hjertestarter er ikke på landskortet. Der skal være en kontaktperson for hjertestarteren. Der skal findes en sådan.</p>
<p>3. Kassereren – økonomi</p>	<p>Pia har lige siddet med medlemsregistrering.</p>
<p>4. Udvalg og afdelinger</p>	<p>HIS: Møde den 3. februar 2020.</p> <p>Team Helle: Intet nyt.</p> <p>Fokus Næsbjerg: Offentligt Fokus Næsbjerg møde den 28. januar 2019 i Næsbjerghus.</p> <p>Skolen: Hanne spørger ind til morgentræning hos fodboldudvalget. Juniorklub er overgået til andre pædagoger. Brian er der ikke længere.</p> <p>Kommunen: Der er kommet tilbud om foreningernes dag søndag den 5. april 2020. Dette tages op på fokus Næsbjerg. Hvis ikke man har set opslaget, kan man gå til sin tovholder.</p> <p>Udvalg: <u>Petanque:</u> Intet nyt.</p> <p><u>Fodbold:</u> Julestævne – Ingvard spurgte ind til farve på trøjer til hjælpere. Hvorfor var de grønne? Vibeke forklarer, at der købes trøjer efter, hvilket tilbud man kan finde.</p>

Løb:

Vil gerne have en, der vil stå for et gå-hold.

Den 28. januar tager Jens & Co. til kursus vedr. Royal Run.
Jens har billetter til Sønderborg – også til gang.

Der er skruet 2 skabe op i billethuset til rekvisitter.

Den 4. april afholder DGI trænerkursus hos os, hvis klubhuset er frit.

Krocket:

Intet nyt.

Støtteafdelingen:

Vi byder velkommen til nyt medlem af støtteafdelingen Theresa Ethel B. Rudklint.

Badminton:

Intet nyt.

Folkedans:

Intet nyt.

Klubhus:

Der har igen været indbrud, der er monteret en pind til forstærkning af døren. Det ser ud til, at det er børn, der har været på spil pga. skostørrelse.

NRUI bladet:

Deadline 1. februar hos Hardy.

Gymnastik:

Intet nyt.

Arrangementsudvalget:

Intet nyt.

5. Indkomne emner	
<i>Årsregnskabet - Erling deltager</i>	Gennemgang af økonomien og forberedelse til generalforsamling. Ved køb af gaver skal der på kvitteringen angives modtager og anledning.
<i>Generalforsamling</i>	Lokaler og kaffe m.v. er booket. Årsberetningen kunne deles ud på kontaktpersoner – Ingvard. Vibeke: Dette er prøvet tidligere, men det bliver for langtrukket.
<i>Valg</i>	Rasmus, Ingvard, Vibeke og Freja ønsker ikke at stille op. Der skal findes 3 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. Der er flere kandidater, som skal spørges. Niels Kr. Nørgaard vil gerne være ordstyrer. Revisorer vælges for 2 år. Max Jørgensen blev genvalgt sidste år, så det er Per Vestbo der er på valg, og Ingvard spørger ham. Suppleant vælges for 1 år og Kasper Ladefoged spørges af Vibeke, om han vil fortsætte.
<i>Udviklingspuljen ansøgning fra gymnastik</i>	Denne ansøgning hører ikke til i udviklingspuljen. Dette skal dækkes af gymnastiks budget. De henvises til at komme med en ansøgning med priser m.v. Anlægsudvalget kan evt. spørges om hjælp. Der skal tages en snak med skolen om deling af udgifter.
<i>Henvendelse om nye gymnastiktider</i>	Bestyrelsen har valgt at prioritere gymnastik ungdom, og samle badmintonen, så hallen fyldes. Gymnastik vil gerne have mandag og torsdag kl. 17-19. Der forsøges at finde en løsning, så alle kan være tilfredse.
<i>Ansøgning til Theodor- Fonden fra fodbold</i>	Det skal på bestyrelsesmøde inden man melder nogen til kursus, som koster over kr. 5000 ifølge vedtægterne. Pia modtog en rykkerfaktura, som er betalt nu, men skulle have været betalt den 5/12. Vi giver derfor afslag. Bestyrelsen understreger, at det værdsættes, at nogen vil ud-danne sig.

<p>NRUI's æresmedlemmer</p> <p>Årshjul NRUI</p>	<p>Der ønskes oplysninger angående disse på hjemmeside mv., så man kan se, hvem der er æresmedlemmer.</p> <p>Ingvard har bedt Vestkysten om at besøge Kirsten og Chris.</p> <p>Tages op på næste møde.</p>
<p>6. Opfølgning på byggeriet og evt. nye investeringer</p>	<p>Udlæg til tegninger m.v. medtages i byggeprojektet.</p>
<p>7. Bordet rundt/eventuelt</p>	<p>Nøglebokse er kommet i dag, og er lagt til Henning, som sætter dem op i næste uge. Der kommer til at ligge nøgler hos Lonnie til lån til udefrakommende. Der skal ikke underskrives for kode. Udvalg får koder, og skal selv administrere og videregive disse.</p> <p>Skal der nøgleboks til klubhuset? Ja der skal være adgang.</p>
<p>8. Næste møde</p>	<p>28. februar hos Lasse kl. 17 inden julefrokost kl. 19 hos Lasse.</p>

Lonnie Ohre
 Pia Thøgersen
 Angel Rude/ful

Nielsens
 Jens Frost Astrup
 Madsen